
SHUN LEE CATHOLIC SECONDARY SCHOOL (2018-2019)

29 November 2018

Dear Parents,
CIRCULAR NO. 22

International Competitions and Assessments for Schools (ICAS)
Mathematics (S1 – S3)

The International Competitions and Assessments for Schools (ICAS) is developed by Educational Assessment
Australia, an education group of the University of New South Wales. The ICAS (Mathematics) assesses the
mathematical skills of students and enables them to identify their strengths and weaknesses for their learning.
After the assessment, students will receive a diagnostic report from the ICAS on their performance and a
certificate indicating their level of success.

Our school is going to help enroll students who are interested to the Mathematics Assessment. The entry fee for
the Mathematics Assessment is $65. For those students who are under Comprehensive Social Security
Assistance (CSSA) or with full grant under the School Textbook Assistance Scheme, their entry fee will be
fully refunded after attending the assessment.

Payment must be made in cash and submitted to subject teachers on or before 7 December 2018 along with
the reply slip.

The assessment will be scheduled as follows:

13 March 2019 Wednesday Day 3 3:40 – 4:45 If a student is absent on the day of assessment,
he/she must do the assessment on 18 March 2019
(Monday) after school (3:40 – 4:45).

Yours faithfully,
Lau Tsz Kin
(For the Principal)

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Reply Slip
Circular No.22 (2018-2019)

International Competitions and Assessments for Schools (ICAS)
Mathematics (S1 – S3)

Name: _________________________ Date:____________________________

Class:  __________________________(    )

Dear Ms Chim,

I understand the content of circular and

*□ I enroll the assessment and shall pay the entry fee of $65.

*□ I shall not enroll the assessment.

Yours sincerely,

Signature of Parent

*Please put a 「」in the appropriate box



順利天主教中學

學校通告 22 (2018–2019)
國際聯校學科評估及比賽

數學 (中一至中三)

敬啟者：

國際聯校學科評估及比賽由澳洲新南威爾斯大學澳洲教育評估中心舉辦，完成後學生將收到評估報告及證書，讓

學生了解他們在數學科學習上的強弱處，回饋學習。本校將安排有興趣參與該測試的同學報名。

數學科測試費用為港幣 $65，而綜援家庭或全費書簿津貼的同學，於參加測試後，將獲學校全費退回。

煩請各家長著 貴子弟繳交現金，於十二月七日或以前連同回條交回數學科老師。

是次測試將安排如下:

二零一九年三月十三日 星期三 循環週三 3:40 – 4:45
同學如於測試當天缺席，則須在三月十八日（星期一）放學後補測 (3:40– 4:45)。

此致

貴家長

順利天主教中學詹燕珠校長

負責老師劉子鍵 代行
二零一八年十一月二十九日

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
回 條

學校通告 22 (2018-2019)
國際聯校學科評估及比賽

數學 (中一至中三)

姓名︰__________________________ 班別︰____________________________( )

敬覆者：貴校來函有關通告事宜已悉。

*□ 敝子弟將會參與數學科測試，並且繳交港幣六十五元正。

*□ 敝子弟將不會參與數學科測試。

此覆

順利天主教中學詹燕珠校長

家長或監護人_____________________簽署
二零一八年十一月 日

*請在適當的方格內加上「」


